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Dia: 21 d’octubre de 2023 

Lloc: Guinardó 

 

Persones Assistents 

President Comissió Negociadora (d'ara endavant President CNCC): 

 

Sr. Francisco Castillo 

 

En Representació de la Direcció (d'ara endavant RD): 

 

Esther Chamorro  

Jordi Rodríguez 

Jose Calvo  

Jessica Outeiriño 

Antonio Pérez  

 

En Representació de les Persones Treballadores (d'ara endavant RPT): 
 

Per CIM: Jordi Díez, Jordi Muñoz i Rubén Álvarez. 

Assessors/es: David Vázquez i Aitor Domingo. 

Per UGT: Sergio Hernández i Gabriel Benito 

Assessors/es: Jordi Gómez i Amada Álvarez. 

Per CGT: MªCruz Álvarez i Aitor García.  

Assessors/es: Susana Bejarano. 

Per CCOO: Mónica Benito i Marc Pous. 

Assessors/es: Mercedes Aguilera i Marc Rodríguez. 

Per CPTC: Sara Ribas i Plàcid Escobar 

Assessors/es: Jordi Rusiñol i Martín Villanueva. 

Per SO: Ángel J. González. 

Assessors/es: Rebeca García i Pedro de la Fuente. 

Per SU: Vanesa Rodríguez. 

Assessors/es: Carlos García i Mercedes Portolés. 
 

Secretari d’actes: Jose Miguel Isidoro. 

 

 

 

Després de les negociacions sostingudes durant les últimes 2 dies, que quedaran recollides en les 

actes corresponents nº61 i 62, dels dies 20/10 i 21/10 que es revisaran i signaran en propera 

convocatòria, l’RD presenta una proposta final que s’adjunta a la present acta.  

 

L’RD manifesta que després del que s’ha parlat aquest matí, juntament amb les propostes, 

compromisos i manifestacions realitzades, és evident que per part de l’RD hi ha una ferma 

voluntat per arribar a un acord de conveni. S’ha escoltat i atès a la part social en les seves 

principals reivindicacions, malgrat que en no totes, per la impossibilitat d’encabir-les donades les 

necessitats i limitacions de finançament, pressupostaries o legals ja esmentades en reiterades 

reunions. L’RD ha treballat en els diferents aspectes de la prima que s’han reivindicat, que fos 

revaloritzable, que fos en un únic pagament i que no estigués vinculada a l’absentisme. També 

ha atès peticions de la part social com l’aparcament i els coeficients reductors, i altres peticions 

que s’han de treballar posteriorment a la signatura del conveni. Atenent-nos a aquests aspectes, 

l’RD considera que està en disposició de presentar una proposta final de conveni col·lectiu. L’RD 

reitera que és una proposta final, i que els redactats, a no ser que siguin errors tipogràfics, o 
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d’estil, no es modificaran, perquè l’esforç realitzat per assolir-la és extraordinari donat el contingut 

i les peticions ateses. Després de que l’RD faci entrega del document i presenti la proposta final, 

i la part social pugui preguntar i resoldre els dubtes que consideri,  en aquesta sessió, preguntarà 

a les organitzacions sindicals membres de la taula negociadora si la consideren suficient per 

traslladar-la a les consultes que considerin pertinents. Recorda però, que els 13 titulars de la 

taula negociadora son sobirans per poder signar aquesta proposta com a nou conveni col·lectiu, 

però respectarà que es prefereixi fer aquelles consultes que cada organització sindical cregui 

pertinent. L’RD reparteix la proposta final que s’annexarà a l’acta, i passa a explicar les 

modificacions respecte els textos anteriorment entregats. 

 

L’RD manifesta que com el que ens ha portat fins aquí ha estat molt treballat i tractat entre 

ambdues parts, en principi no hauria d’haver cap sorpresa en els redactats o els punts recollits. 

S’han treballat els temes a la CNCC i a les reunions individuals, de manera que no hauria d’haver 

cap qüestió que sigui complicada de tractar o resoldre ara, i si no hi ha cap pregunta, l’RD 

sol·licitarà un recés. 

 

Es realitza un recés. 

 

Després del recés, CIM manifesta que al conveni 2016-2019 l’article de la CMP no era correcte i 

es va d’haver de tornar a fer la signatura i que no hi és a l’articulat presentat, així com el punt 

de les actes. 

 

L’RD manifesta que és correcte el que manifesta CIM. Es va realitzar un requeriment per part de 

Treball i es va haver de modificar el contingut de l’article que estableix la CMP. L’RD manifesta 

que ho modificarà i pregunta a la part social si hi ha alguna aportació més. 

 

CCOO manifesta que hi ha alguna errada en el llenguatge inclusiu en l’article de l’ajuda per 

diversitat. 

 

L’RD respon que ho modificarà. Manifesta que, exceptuant les errates al redactat, que revisarà,  

si no hi ha més aportacions, demana que la RPT es pronuncií en relació a si la proposta final 

presentada és suficient per traslladar-la a consulta de les persones treballadores de FMB, en el 

format que cada organització sindical decideixi. Per acabar, i abans de començar amb les 

respostes de la part social, l’RD vol manifestar que l’esforç realitzat per aconseguir l’abonament 

de la prima de productivitat corresponent al 2023 de forma íntegra, només serà vàlid si el conveni  

es signa dins del mes d’octubre, i per tant la vigència d’aquesta proposta està condicionada al 

mes d’octubre, per tant, aquesta proposta per aspectes legals no podrà mantenir-se després de 

finalitzar el mes d’octubre. 

 

CIM manifesta que la proposta que ha portat l’RD té contingut suficient, que dona sortida a moltes 

de les peticions de les persones treballadores i ha de ser valorada per aquestes. 

 

UGT manifesta que hi ha dos temes que porten mantenint durant fa molt temps, la primera és la 

responsabilitat de la RPT en presentar a la plantilla quan hi ha una proposta final. En aquest cas 

es recull una gran part de les peticions que han arribat al CE i és responsabilitat d’UGT portar-la 

a consulta. 
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CGT manifesta que no han tingut temps per valorar en conjunt la proposta final de l’RD, però en 

principi pel que han manifestat aquest matí sobre el que havia als documents de treball i tot el 

que faltava, per CGT seria una proposta insuficient. De totes formes, la portaran a consulta de la 

seva afiliació per a debatre-la i decidir, també creuen que s’ha de portar a consulta a una 

assemblea general. 

 

CCOO manifesta que entén que la proposta final és suficient i s’ha de portar a consulta de les 

persones treballadores i, si s’accepta per la plantilla, serà responsabilitat de la RPT i l’RD  

desenvolupar tot allò que sigui necessari per a que sigui un bon conveni. 

 

CPTC manifesta que, després d’haver estat d’acord en incrementar el ritme de les reunions, de 

realitzar reunions individuals que han sigut positives i les reunions d’aquesta setmana, veuen que 

la gran majoria de les peticions de CPTC estan incloses al document i la portaran a consulta. 

 

SO manifesta que les persones que estan aquí no decideixen perquè es fa a la assemblea de la 

seva afiliació. Presentaran la proposta a la seva afiliació i posteriorment voldrien presentar-la en 

una assemblea general decisòria per poder debatre i votar en aquesta. 

 

SU manifesta que aquesta proposta recull molts dels punts sol·licitats en les diferents reunions i 

consideren que s’ha de passar a consulta de la seva afiliació i de la resta de persones treballadores 

de FMB. 

 

Totes les persones assistents consenten la publicació dels seus noms que apareixen en la present 

acta. 

 

Sense res més a tractar, es dona per finalitzada la reunió, sent les 20.00 hores del dia indicat i, 

es cita a les persones assistents el dia 27 d’octubre de 2023, a les 9.30 hores a Guinardó. 

 

 

Representació de la Direcció Representació de les Persones Treballadores 

 CIM 

 

 

UGT 

 CGT 

 

CCOO 

  

 

CPTC 

 

 

 

 

SO 

 SU  

 El President de la CNCC 


